
Kłobuck, dnia 19 grudnia 2023 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Budżetu 

Finansów, Handlu, Usług 

i Ochrony Środowiska  

Protokół nr 18/2023 

XVIII Posiedzenie w dniu 19 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Angelika Borowiecka-Idziak 

3. Mirosław Cieśla 

4. Ewelina Kotkowska 

5. Jerzy Kulej 

6. Tadeusz Praski 

7. Janusz Soluch 

8. Tomasz Wałęga 

9. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie  

z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 17/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 11.12.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 17/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 11.12.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 



Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 

2023. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek dlaczego środki dotyczące zadania modernizacji ul. 

Topolowej w Łobodnie zostały przeniesione na przyszły rok? 

Burmistrz J. Zakrzewski ponieważ nie jest możliwe dokończenie projektu w/w zadania do 

końca br. Wyjaśnił, że projekt powinien zostać wykonana z początkiem 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 

rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. 

 

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy w porównaniu do roku bieżącego kwota na 

realizacje programu w 2024 r. jest wyższa czy niższa? 

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian jest niższa.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na rok 

2024. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy od listopada plany inwestycyjne uległy zmianie? 

Burmistrz J. Zakrzewski plany inwestycyjne nie uległy zmianie.  

Radny J. Batóg odniósł się do obiecanych projektów oświetlenia ul. Podleśnej w Kłobucku 

oraz do złego stanu dróg i braku kanalizacji w sołectwie Brody Malina.  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że na oświetlenie ul Podleśnej został ogłoszony przetarg. 

Poruszył kwestię stanów prawnych dróg w sołectwie Brody Malina. Poinformował, że drogi 

w ww. sołectwie są wykonane frezem, a ich stan nie jest najgorszy. Zaznaczył, że na obecną 

chwilę priorytetem dla Gminy jest kanalizacja Zakrzewa. Odniósł się do polityki krajowej 

m.in. do  wzrostu płacy minimalnej, planowanej podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli, 

KPO. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy była robiona symulacja skutków finansowych w 

związku z planowanymi podwyżkami dla nauczycieli? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że przewidywany skutek finansowy będzie się kształtować 

na poziomie ok. 7 000 000 zł. Dodatkowo trzeba wziąć pod uwagę szkoły katolickie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na 

rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2034 Gminy Kłobuck. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę do 

załącznika nr 3 w/w projektu uchwały. Odniosła się do uwagi RIO. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2034 Gminy Kłobuck.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

8. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek przedstawił w/w plan. 

 

Radny T. Wałęga zaproponował, aby informacja dotycząca nielegalnych wysypisk śmieci 

oraz nielegalnych składowisk odpadów niebezpiecznych  na terenie gminy Kłobuck wpisana w 

planie pracy w lutym 2024 r. została przeniesiona na marzec 2024 r., a informacja dotyczącą 

Analizy zaległości podatkowych wobec gminy, wpływ udzielonych  ulg i umorzeń na dochody 

gminy. Informacja dotycząca zastosowanych zwolnień i odroczeń podatkowych w gminie 

Kłobuck wpisaną w planie pracy w marcu 2024 r. przeniesiona na luty 2024 r. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek poddał wniosek radnego T. Wałęgi pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek radnego T. Wałęgi o zamianę punktów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Janusz Soluch, Tomasz Wałęga 

PRZECIW (5) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 



Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

9. Sprawy różne. 

 

Radny J. Soluch poruszył kwestię braku oświetlenia na odcinku drogi ul. Tartakowej w 

Borowiance. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że sprawa jest monitorowana.  

 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji  

Marcin Wojtysek 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


